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• Kwestie Van Vianen 

• Experiment met aanstelling manager (Wim Anderiesen) per 1979-80 

• Start afdeling zaterdagvoetbal per 1979-80 

• Degradatie LENS 1 uit Eerste Klasse KNVB 
 

Aan het eind van het seizoen 1977-78 werden wij gekonfronteerd met de zaak Van Vianen. Onze trainer gaf ons op 20 juni 
1978 te kennen, dat hij een aanbod had gehad van de bvo TELSTAR om bij die stichting de training te komen verzorgen. 
Hoewel. wij begrip hadden voor de positieverbetering van Van Vianen, hebben wij gemeend, toch niet direkt onze 
toestemming aan die transfer te. moeten geven. Wij hadden al vroegtijdig met Van Vianen overeenstemming bereikt voor het 
seizoen 1978-79. Tijdens ons vooroverleg inzake deze verlenging is duidelijk gesproken over het behalen van het A-diploma 
door Van Vianen, die tot tweemaal toe bevestigde, dat hij na het behalen van dit diploma komend seizoen zeker nog niet naar 
het betaalde voetbal zou overstappen..Het tekenen van het kontrakt was nog maar een formaliteit, aangezien de verlenging, 
geheel overeenkomstig de desbetreffende bepaling van het lopend kontrakt had plaatsgevonden. Door Van Vianen werden 
ons enkele namen genoemd van eventuele opvolgers, maar of zij hadden al vaste afspraken met andere verenigingen, of zij 
wilden om uiteenlopende redenen tijdelijk stoppen met trainen. Eén trainer was vrij, maar die stond op het punt om met 
vakantie te gaan net als de kandidaat, die wij zelf op het oog hadden.   
Na een gesprek met een delegatie uit de selektiegroep werd besloten een Technische Kommissie in het leven te roepen, die 
de hele voorbereiding en verzorging van de training op zich zou nemen. Als kandidaten werden genoemd de heren Joop 
Willems, Hans Zoun, Ton Scheer, Hans Zoet en Cees v.d.Beek, van wie beide laatstgenoemden op vakantie waren. Zonder 
aarzelen zegden alle genoemde kandidaten hun medewerking toe. Na een gesprek met Van Vianen, waarin deze opening van 
zaken moest geven over oefenprogramma,.vakanties en trainingsschema, bleek, dat er nog wel het een ander te regelen viel. 
De Technische Kommissie nam de zaken ernstig op en heeft met enthousiasme haar taak, die zou eindigen bij de komst van 
de nieuwe trainer, op zich genomen. Dankzij deze leden kon de training op de vastgestelde datum, 25 juli 1978 starten.   
Na een gesprek met een van de gegadigden een van de door Van Vianen genoemde kandidaten, werd ons duidelijk, dat deze 
kandidaat niet in onze vereniging paste en dat wij ons moesten richten op Peter Palstra, die echter pas op 23 augustus 1978 
voor ons beschikbaar was. In een gesprek, dat 2 ½  uur duurde, op de dag, dat hij van vakantie terug kwam, werden wij het 
met hem eens. Wij moesten wel, want wij zaten met onze rug tegen de muur. Maar ook voor Palstra was het een gok, want hij 
had weliswaar een B-diploma, maar hij had nog nooit op het niveau van de Eerste Klas getraind. Voor beide partijen derhalve 
een uitdaging.   
Een droevige ervaring deden wij nog op met onze bond de KNVB, die het presteerde om een brief over deze zaak ruim 6 
weken te laten liggen en daarbovenop nog een telegram van ons te deponeren, zonder er ook maar iets aan te doen. Wij 
moesten naar Zeist komen om aan te horen, dat wij de zaak maar voor de Arbitragekommissie moesten gooien. En met de 
excuses voor het niet beantwoorden van onze brief en telegram, konden wij verder met lege handen naar huis gaan. En 
TELSTAR, dat ook zo onbeleefd was geweest om niet te reageren op een door ons gezonden brief, kon gerust zijn. Zij 
hadden een trainer. Ook nu weer bleek, dat een amateurvereniging altijd het onderspit moet delven tegen een "Prof” klub. Wij 
hebben het advies opgevolgd en hebben Mr.J.L. Janssen van Raay opdracht gegeven de kwestie Van Vianen aan de 
Arbitragekommmissie voor te leggen.  
Tot een definitieve utspraak is het nog niet gekomen. Ambtelijke molens malen nu eenmaal Iangzaam.  
Zoals in ons vorig jaarverslag gememoreerd, waren onze plannen tot verbouw van het interieur van ons klubgebouw en tot 
gedeeltelijke renovatie van het tweede kleedgebouw al in het uitvoeringsstadium gekomen, toen de zaak Van Vianen ging 
spelen. Stopzetten van het werk ging derhalve niet meer en zo werden wij, ongewild, gedwongen in deze vakantietijd nog 
meer extra tijd ter beschikking te stellen aan de vereniging. Een verbouwing door derden uitgevoerd vergt nu eenmaal veel 
aandacht. Niet alles verliep even vlot, zoals dat gewenst was. Wij noemen alleen maar de strop met de vloer, die niet zo 
gelegd is, als een ieder gewenst had. Ondanks nog enkele strubbelingen, kwam alles toch nog tijdig voor de kompetitie 
gereed. De financiële positie bleek zich inmiddels gunstig te hebben ontwikkeld, zodat wij voor de financiering van het geheel 
geen beroep op het aangevraagde extra krediet van de RABO-bank behoefden te doen.  
De derde kluif, waarvoor het bestuur zich in die vakantieperiode gesteld zag, was het gered maken van het financiële 
overzicht en de begroting voor het nieuwe seizoen. Het was voor het bestuur verheugend om naast alle ellende ook een 
lichtpuntje te mogen aanschouwen in de vorm van een exloitatie-overschot van f.18.415,- welk resultaat bereikt kon worden 
dankzij een uitermate zuinig beleid. Aan de Algemene Vergadering van 4 october 1978 kon een nagenoeg sluitende begroting 
worden overlegd.  
Tijdens die Algemene Vergadering werd het volgende bestuur gekozen:  
S.A.P. de Bruyn  voorzitter 
G.B. van den Steen  sekretaris 
J.C.Hop  penningmeester   
G. Duivesteyn 
C. Peeters  
F.Straathof   
Th. Brandenburg  leden.  
Laatstgenoemde was al sedert begin juli bij het werk van het bestuur betrokken, zodat hij al enigszins ingewerkt aan zijn taak 
kon beginnen. Op die avond namen wij afscheid van Wil v.d. Wilk, die geruime tijd veel van zijn vrije tijd aan LENS heeft 
gegeven en die onder soms moeilijke omstandigheden de taak van penningmeester moest uitoefenen. Staande de 
vergadering mocht Wil dan ,ook een welverdiend applaus in ontvangst nemen.  
Het bestuur had er voor te zorgen, dat de plotselinge wijziging van de trainer geen nadelige invloed zou hebben op het 
selectiegebeuren, maar ook op de gehele vereniging. Helaas heeft het hele seizoen tegengezeten. Zelfs het weer liet ons in 
de steek en de trainingen moesten dan ook onder soms barre omstandigheden plaatsvinden. Dat alles niet op rolletjes verliep 
was niet verwonderlijk en dat ook de stemming steeds slechter werd, was een logisch gevolg daarvan. De resultaten van ons 



eerste elftal bleven slecht en tegen april was het wel duidelijk, dat aan degradatie niet was te ontkomen. In onderling overleg 
werd met Peter Palstra afgesproken, dat hij zijn trainingen zou staken. In een eerder stadium waren wij al overeengekomen 
zijn kontrakt voor het volgend seizoen niet te verlengen. Wij hadden daarvoor inmiddels al een nieuwe trainer, de heer P. 
Versteegh aangetrokken. Met hem kwamen wij overeen, dat hij na het vertrek van Palstra, de training zou gaan verzorgen en 
zou trachten door een laatste krachtsinspanning het degradatiegevaar te ontlopen, hetgeen helaas niet gelukte.  
Als leidraad voor ons beleid heeft de nota gediend, welke wij tesamen met het Jaarverslag 1977-78 aan de vereniging hadden 
aangeboden. De aanvoerdersbijeenkomsten zijn door het slechte weer in het water gevallen. Het damesvoetbal kwam niet 
van de grond.  
Wel kon aan het eind van het seizoen bekend worden gemaakt, dat het zaterdagvoetbal zijn intrede bij LENS zou gaan doen. 
Dit was mogelijk geworden, doordat een groep spelers van TONEGIDO naar LENS wilde overkomen. Deze groep, aangevuld 
met eigen leden, maakte het mogelijk om (versneld) met 3 elftallen aan de kompetitie te gaan deelnemen.   
 
VERENIGINGSSTRUKTUUR.  
Eerder genoemde activiteiten hadden in de beginperiode al zoveel tijd van het bestuur gevergd, dat een goede bestudering 
van de door de Reglementswijzigingskommissie ingediende voorstellen niet mogelijk was. Ook de langdurige ziekte van 
ondergetekende vergde van de overige bestuursleden meer tijd voor LENS, dan eigenlijk van hen verwacht mocht worden. 
Desondanks werden gedurende het seizoen diverse gesprekken gevoerd met de Kommissie, waaruit uiteindelijk een voorstel 
volgde, dat door het bestuur in grote trekken kon worden overgenomen. Het bestuur is van mening, dat de inspraak van de 
leden beter is gewaarborgd indien wij beschikken over een demokratisch gekozen ledenraad, waarvan de leden uit alle 
geledingen van de klubleden voortkomen, dus ook uit onze jeugdleden. Tijdens de eerstkomende Algemene 
Ledenvergadering zullen de voorstellen daarvoor op de agenda staan.  
 
.AKKOMMODATIE  
Uit de plannen van vorig seizoen voor de verfraaiing van ons klubgebouw restte ons nog de vernieuwing van het meubilair, de 
verlichting, de gordijnen, etc. Ook zou er nog moeten worden geverfd.  
Naarmate de strenge winter vorderde en de baromzet dientengevolge sterk achter bleef, werd besloten voorzichtigheidshalve 
maar te wachten met de uitvoering van deze plannen. Deze waren niet zo urgent. De opknapbeurt en vooral de nieuwe bar 
waren op zich genomen al een hele verbetering.  
Begin mei 1979 kregen wij van de Gemeente ineens te horen, dat half mei met de renovatie van de kleedgebouwen zou 
worden gestart.  
Gezien echter de vertraagde afwerking van de kompetitie, kon dit niet doorgaan en werd de start gesteld op 12 juni 1979. 
Inspraak in de plannen hadden wij niet. Wel werden wij gekonfronteerd met het feit, dat wij de centrale verwarming in het 
eerste en tweede kleedgebouw moesten wijzigen. Vooral de ingreep in het eerste kleedgebouw annex klubgeouw was nogal 
aanmerkelijk en dientengevolge ook financieel gezien aan de hoge kant. De kosten geraamd op ca f. 5000,- moesten door 
LENS worden gedragen.  
Als de planning goed verloopt, zal de renovatie omstreeks begin september 1979 gereed zijn, dus nog net bij de start van de 
kompetitie. Tijdens de oefenperiode zal dus wat geïmproviseerd moeten worden. Daarna zullen wij eindelijk over goede 
kleedgebouwen kunnen beschikken. De door ons gemaakte kosten vorig jaar voor het opknappen van het tweede 
kleedgebouw krijgen wij niet van de Gemeente vergoed.   
Onze geluidsinstallatie, al lange tijd een bron van veler ergernis, moest al geruime tijd geleden worden vernieuwd. Met 
noodoplossingen werd getracht er nog iets goed van te maken. Dit mocht echter niet lukken, zoals tijdens de laatste 
toernooien wel is gebleken. Toen tot overmaat van ramp tijdens de vakanties ook nog eens de buitenspeakers werden 
gestolen, moesten wij wel tot vernieuwing overgaan. Hiervoor moet een bedrag van f. 5000,- worden uitgetrokken, waarvoor 
wij dan wel een installatie krijgen, welke aan alle daaraan te stellen eisen voldoet en welke eindelijk ook een wens van de 
Barkommissie in vervulling doet gaan, n.l. oproepen vanaf de bar.   
Aan het eind van het seizoen werden wij ook nog gekonfronteerd met het feit, dat de Gemeente aanstalten maakte met het 
vernieuwen van de drainering van het eerste veld en de trainingsstrook. En dat op een moment, dat het gras alweer lekker 
begon te groeien. De doelen van het eerste veld bleken, nadat deze waren verwijderd, in een zodanig slechte staat te 
verkeren, dat herplaatsing niet meer mogelijk was. Een stel stalen doelen (kosten ca.f.1300,- ) werd aangeschaft.  
Er moet nog veel worden gedaan aan onze akkommodatie. Het is een voortdurende zorg voor het bestuur om steeds maar 
weer de aangebrachte vernielingen te repareren. De vernielzucht neemt hand over hand toe en het is helaas zo, dat maar 
heel weinigen bereid zijn om in te grijpen, daar waar wordt gekonstateerd, dat er opzettelijk wordt vernield. Hierdoor wordt het 
noodzakelijk om steeds hogere bedragen te gaan reserveren in onze begroting voor reparatiekosten. En dan praten wij nog 
maar niet over het normale onderhoud en de noodzakelijke vernieuwing van de pui van het klubgebouw.  
 
FINANCIËN  
Hoewel wij aanvankelijk een ernstige terugloop in de bar!omzet moesten konstateren, heeft deze zich in de laatste 3 maanden 
van het verenigingsjaar toch nog aanmerkelijk verbeterd, mede dankzij de toerooien en de verhuur van onz akkommodatie 
aan enkele bedrijven. De begrote omzet van f. 170.000,- werd weliswaar niet gehaald, maar het uiteindelijke resultaat van f. 
154.OOO mag er best zijn, de slechte winter in ogenschouw nemend. Dit resultaat werd bereikt dankzij de 100% inzet van 
een aantal barmedewerkers en –werksters, waarop nimmer tevergeefs een beroep werd gedaan, ook al was het soms voor 
doordeweekse dagen.  
De verbeterde inkooppolitiek heeft zijn vruchten afgeworpen, waardoor het brutowlnstpercentage kon stijgen van 45 naar 
46,7%. Al met al kon de exploitatie van het klubgebouw met het zeer gunstige resultaat van f. 25.000,- worden afgesloten.   
De kwestie Van Vianen heeft ook financiële gevolgen, welke vooral in de uitgavenkant liggen. Lagere kosten zijn dan ook 
terug te zien op de postTrainingen en begeleiding selekties Dankzij de verbeterde financiële positie kon ook de rentelast 
aanzienlijk beneden de begroting blljven.  
Aan de inkomstenzijde was het verheugend om te zien, hoe de TOTO-mensen er in het afgelopen seizoen weer aan 
getrokken hebben. Ruim werd de begroting overschreden. Al met al konden wij wederom een verenigingsjaar afsluiten met 
een voordelig exploitatie-overschot, nu groot ca f. 12.000,-.  



Hoewel zo op het eerste gezicht dit netto-resultaat  een verhoging van de kontributies niet wettigt, hebben wij toch besloten de 
kontributies aan te passen, omdat wij in de eerste plaats werden gekonfronteerd met een forse stijging van de KNVB-
kontrtbuties met f. 3,25, f. 2,75 en f. 2,50 voor resp. senioren, junioren en pupillen/welpen (o.m. voor de bouw van en nieuw 
bondsbureau), een stijging van de kosten voor strafzaken, en tenslotte werden ook nog de inschrijvingsbedragen voor de 
elftallen drastisch verhoogd. Voorts moeten wij rekening houden met enkele dringend noodzakelijke vernieuwingen in de 
nabije toekomst aan onze akkommodatie, zoals hierboven al geschetst.   
 
JEUGDAFDELING  
De extra aandacht, welke het bestuur aan de jeugdafdeling wil schenken, heeft geresulteerd in een door Hans Zoun in 
samenwerking met de JUKO en de heer Ben Peeters opgesteld jeugdplan, dat erop gericht is een zekere mate van waarborg 
te krijgen, dat de jeugd, die bij LENS komt voetballen ook een goede begeleiding en training krijgt en waarmede een zodanige 
band wordt verkregen, dat deze jeugd ook als senior bij LENS blijft.  
Voor het eerst werden er dit seizoen zgn. ouderavonden gehouden. De eerste avond voor de seIektïes werd bijzonder goed 
bezocht en er werd in goede harmonie met de ouders gediskussieerd. Helaas was de volgende avond voor de ouders van de 
niet-geselekteerde spelers zo slecht bezocht, dat deze avond moest worden afgelast.  
De JUKO heeft in de lange winterperiode getracht steeds voor alle elftallen iets te organiseren, hetgeen goed geslaagd mag 
worden genoemd. Er werd veel op strand getraind en in de zalen. Ook werd het veld opgezocht, zodra dit maar enigszins 
mogelijk was. Geen gelegenheid werd onbenut gelaten om de spelers bij LENS te betrekken. Hoewel het weer niet erg mee 
zat, werden toch alle toernooien uitgespeeld, waarbij de organisatie, zoals gebruikelijk weer perfect verliep. Ook de reis naar 
Duitsland via Eurosportring verliep voorspoedig.  
 
KLUBLEVEN 
Het is al eerder gezegd. De lange winter heeft er niet toe bijgedragen om verbetering te brengen in het stimuleren van het 
klubleven. Lange tijd bleef het klubgebouw leeg en stil, ook in de weekeinden. In een.later stadium kwam hier wel wat 
verbetering in door de vele avondwedstrijden, maar echt verbetering werd nog niet gekonstateerd. Nu ook de volledige KAKA 
voor het komend seizoen heeft bedankt, vrezen wij, dat de paar gezellige avondenden, die in het verleden traditiegetrouw 
werden georganiseerd gedurende het seizoen, nu ook geen doorgang zullen vinden. en dat de suksesvolle klaverjasdrives 
ook tot het verleden behoren. Het is toch wel een trieste zaak, dat een vereniging als LENS zelfs geen Kontakt Kommissie kan 
leveren, een kommissie, welke toch zelf kan bepalen, hoeveel uren_aan de vereniging kunnen worden besteed.  
Ook ons klubblad kon op den duur niet op de juiste manier worden geredigeerd. Wim Michels moest aan meerdere functoies 
zijn aandacht besteden en had daardoor tijdens de maandagavonden geen voldoende gelegenheid om zijn volle aandacht 
aan de samenstelling van de LENSrevue te wijden. Het was gelukkig dat er enkele leden waren, die bereid waren wekelijks 
hun artikeltje te schrijven, zodat er toch nog iets anders dan alleen maar een mededelingenblaadje in de bus gleed. 
Verheugend is het, dat het duo Ton de Kok en Theo Prins bereid zijn gevonden volgend seizoen in de Redactie plaats te 
nemen. Maar hoe blij wij daar natuurlijk mee zijn, het.zijn toch weer dezelfde namen, die wij al meer bij de vaste medewerkers 
van LENS hebben gezien. Wij zouden zo graag eens zien, dat er wat nieuwe gezichten bijkwamen, die ook eens wat extra’s 
voor LENS zouden gaan doen. 
 
PRESTATIEVOETBAL  
In overleg met de groep, welke op de vorige Algemen Vergadering bereid bleek om over dit onderwerp van gedachten te gaan 
wisselen, werd besloten in deze samenstelling van start te gaan. Wij hebben in het begin een reaktie ontvangen, waarin de 
taakstelling van deze kommissie duidelijk werd uiteengezet. Wij hebben gehoord, dat er enkele besprekingen zijn gevoerd, 
maar dat na verloop van tijd niets meer werd ondenomen. Ook geen verslag, dat wij hier zouden moeten aanbieden, hebben 
wij niet ontvangen.  
 
 
TOEKOMST 
Onze pogingen om tot een nauwer samengaan met gelijkgerichte verenigingen te komen hebben voorlopig schipbreuk 
geleden. Wel is het ons gelukt om een Zaterdagafdeling op te richten, waar de komst van 24 spelers van TONEGIDO de 
aanzet toe heeft gegeven. Wij zijn ervan overtuigd, dat het ernst is met deze groep en het laat zich aanzien, dat de organisatie 
rond het Zaterdaggebeuren in goede handen zal zijn. Wij zien dan ook met groot vertrouwen de ontwikkeling van deze nieuwe 
loot tegemoet. De inzet van hun leiders staat daar borg voor.  
De jeugd blijft onze speciale aandacht houden. In samenwerking met de JUKO zullen wij in het nieuwe seizoen zgn Open 
Dagen gaan organiseren, waarop wij de jeugd in de buurt zullen uitnodigen en laten kennismaken met LENS. Ook zullen wij 
via akties op de ons omringende scholen trachten ons ledenbestand uit te breiden.  
Een aanwas van vooral jeugdige leden vergt echter wel een goed opgeleid leidersteam. Het zal noodzakelijk zijn, dat onze 
leiders zich middels de bekende KNVB/NKS kursussen gaan bekwamen in het begeleiden van de jeugd. Het is een goede 
zaak, dat zich hiervoor veel jongere senioren beschikbaar stellen.  
 
KADERPROBLEMEN  
Het achter ons liggende seizoen heeft weer eens bewezen, dat een vereniging niet kan draaien zonder goed bezette 
kommissies. De SEKO heeft dat ondervonden door het wegvallen wegens ziekte van eerst Nico Osse en daarna Aad v.d. 
Meyden, waardoor Henk van Nieuwenhoven als nieuweling al het werk op zijn schouders kreeg. Gelukkig was Marcel Jansen 
bereid om Henk te komen assisteren, maar dit tweetal kon onmogelijk alle werk alleen doen. Zij voelden zich door LENS, 
d.w.z. door de leden verlaten. Een droeve zaak, als men bedenkt, dat de vereniging nog steeds niet wakker is en blijft 
dommelen. Wij nemen aan, dat dit na de eerste kompetitiedagen wel zal veranderen en dat het gekanker dan wel zal  
losbarsten, maar in dat geval moeten wij deze leden dan wel op hun eigen verantwoording wijzen.  
Naar het zich laat aanzien zullen zich het komend seizoen ook problemen gaan voordoen met de KAKA, de Barbezetting, de 
Akkommodatiekommissie, etc.   



Voor het Toto-sekretariaat, waarvoor Jos Jager na ruim 20 jaar heeft gezegd, dat hij het nu wel eens aan een ander wil 
overlaten, hebben wij inmiddels een andere oplossing gevonden. Ook Gerard Kemperman gaf te kennen, dat hij wilde stoppen 
met het TOTO-werk. Onze dank gaat uit naar Jos Jager en Gerard Kemperman, die een mensenleeftijd lang hun vrije 
vrijdagavond aan LENS hebben gegeven.  
Zoals gezegd, vergt de Akkorrrinodatie veel aandacht. Cor Peeters heeft aangezegd, dat hij zijn werk in het bestuur wil 
stopzetten. Gebrek aan voldoende vrije tijd is daarvan de oorzaak. Wij moeten wel iemand vinden, die deze zorg voor de 
akkommodatie van het bestuur kan en wil overnemen. Cor is bereid gevonden zijn taak tot de Algemen Vergadering te blijven 
doen.  
De Barbezetting, een voortdurende bron van angst. Tegen het eind van het seizoen wordt er op deze bezetting altijd een extra 
beroep gedaan voor de toernooien en de vele avondwedstrijden. Daardoor  is de animo aan het eind van het seizoen van de 
diverse mensen nogal getaand. Begrijpelijk, maar juist daarna in de voorbereidingstijd voor het nieuwe seizoen moet er zoveel 
worden gedaan. Het is daarom jammer, dat ons bestuurslid Frank Straathof, die belast was met de zorg over het 
bargebeuren, zonder kennisgeving eind mei zijn bestuurswerkzaamheden volledig neerlegde, waardoor hij aan anderen 
overliet, waarover hij medeverantwoordelijk was.  
 
BESTUUR  
Door het bedanken van Cor Peeters en Frank Straathof zal het bestuur weer worden teruggebracht tot een vijfmans 
samenstelling. Op dit moment is nog niet uitgesproken of wij met dit zelfde aantal mensen willen doorgaan of dat aanvulling tot 
zeven man wordt besloten. Wij zullen voor de eerstvolgende Algemene Vergadering ons standpunt hierover aan de vereniging 
kenbaar maken.  
 
SLOTBESCHOUWING  
U heeft onze beschouwing over de seniorenafdeling gemist. Wel, het gehele verloop van deze kompetitie is nu niet zodanig, 
dat wij kunnen juichen! Ons eerste gedegradeerd, dankzij alle problemen, ook ons derde moest de teruggang naar de nieuw 
gevormde Reserve 4e Klas ondergaan. De overige senioren kwamen nauwelijks aan bod. De Lentebal, een uitvinding van de 
HVB, na de erbarmelijke winter, werd ook niet zo'n sukses. Wel, wat wilt U dan?  
Maar wij blijven optimistisch. Volgend seizoen zal het weer ongetwijfeld beter zijn. Het kon niet slechter. Wij hopen maar, dat 
het veld en de kleedkamers op tijd klaar zullen zijn en dat alles voorspoediger zal verlopen dan het achter ons liggende 
seizoen.  
Wij gaan een nieuw experiment tegemoet. Als eerste amateurvereniging starten wij met een manager. De naam Wim 
Anderiesen is ook bekend in LENS. Hij zal het zijn, die samen met Piet Versteegh ons zal moeten terugbrengen naar de 
Eerste Klas. Piet Versteegh is gewoon een goede trainer, die nu al heeft getoond, dat hij goed in de selektiegroep ligt. Hij 
moet voor het technische gedeelte zorgen en Anderiesen zal de hele organisatie rondom de selektie moeten verzorgen, maar 
hij zal ook het bestuur en de SEKO moeten adviseren over allerlei zaken, die zich bij de overige seniorenelftallen kunnen 
voordoen en hij zal ook goede kontakten met de overige jeugdtrainers moeten onderhouden en erop toezien, dat de 
doelstellingen van ons jeugdplan worden bereikt.  
Wij hebben goede verwachtingen in dit duo. Wij moeten echter wel bedenken, dat de funktie van "manager" in de 
amateurwereld nog nieuw is en dat de inhoud daarvan nog moet groeien. Zoals gebruikelijk zal er in eerste aanleg wel wat 
moeten geïmproviseerd, maar met ons aller hulp zullen wij het best klaren.  
Aan het eind van dit verslag moeten wij traditiegetrouw enige bedankjes uitdelen, voorzover ik dit nog niet in de loop van dit 
verslag heb gedaan. Wel alle mensen, die nog niet zijn genoemd, en die wat dan ook voor LENS hebben gedaan, bedankt! 
Natuurlijk vertrouwen wij erop, dat zij volgend seizoen weer bereid zijn en dan net even iets meer te gaan doen. En natuurlijk 
ook de Ouders bedankt voor alles. Wat zullen wij zonder hun hulp moeten beginnen? Hun auto is onze steun bij het vervoer 
van onze jongste leden.  
Onze donateurs, adverteerders in de LENSrevue en langs het veld middels de reklameborden, iedereen werkt mede aan de 
verdere uit- bouw van LENS. Ofte dank daarvoor.  
Een moeilijk jaar ligt achter ons, maar ook achter mij. Ik heb getracht mijn taak ondanks mijn langdurige afwezlgheid zo goed 
mogelijk te vervullen. Dat dit is gelukt, dank ik aan de extra inzet van mijn medebestuursleden, maar vooral ook aan de 
enorme steun, die ik ontving van mijn echtgenote, die wederom een groot deel van mijn werk, vooral tijdens mijn ziekte, heeft 
overgenomen.  
 
Den Haag, juli 1979, 
Namens het bestuur, 
Gerard van den Steen, secretaris. 
 
LEDENBESTAND 
Ook afgelopen seizoen moesten wij weer afscheid nemen van een flink aantal leden, 80 in totaal, waarvan er 12 hun heil bij 
een andere vereniging zochten. Een andere sport gingen er 10 beoefenen. Wegens verhuizen verlieten 19 leden LENS, terwijl 
er 8 werden afgevoerd, omdat zij taal noch teken van zich lieten horen, geen kontribitie betaalden en/of niet opkwamen. 
Verdere redenen waren geen zin meer, doktersadvies, etc.   
Mede door de invoering van het Zaterdagvoetbal kan het komende seizoen worden gestart met 56 leden meer dan aan het 
begin van het seizoen 1978-79.  
Een overzicht van het ledenbestand gedurende de laatste jaren  volgt hieronder:  
 

Sen. A-jun  B.Jun.  C.Jun  Pups welp  mini’s NS  Dames Tot.  
1973-74  179 99 84 108 71  49  -- 74  16 680 
1974-75 183  72  66  88 53  56  -- 72  6  596  
1975-76  178  68  57  57 59  32  -- 72 -- 527 
1976-77  195  37*  54  47  62  29  16  83  -- 523  
1977-78 182  34  40  53 37  25 29  68 -- 468  



1978-79  172  42  36   57 28  27  22  80 -- 464  
1979-80  218**  30  53  44  34 36  24  71  -- 510   
 
* vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e jaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars  
** inklusief 41 zaterdagvoetbal. 

 
 
JAARVERSLAG KAKA 1978-79  
Die KAKA bestond dit jaar uit 4 man. De volgende mensen hebben zich met veel energie en plezier van hun taak gekweten: 
Martin Reuver (voorzitter) 
Jos Keetman (fin. Man) 
Erik Landman en 
Willem v.d. Linden als all round medewerkers. 
Het seizoen werd traditoneel geopend met de barbecue, die natuurlijk weer een sukses werd, mede dor het goede weer. Ook 
was er een Bingoavond, waarbij wij geprobeerd hebben de buurt te betrekken d.m.v. advertenties in De Posthoorn en het 
wijkorgaan NU. Het resultaat van deze kampagne was bevredigend te noemen, maar is nog steeds voor verbetering vatbaar. 
mIsschien iets voor de volgende KAKA. De avond op zich was in ieder geval geslaagd te noemen.  
Inmiddels liep het al weer tegen de maand december, zoals U allen weet een der drukste maanden in ons verenigingsleven. 
Begonnen werd op 5 december met onze jaarlijkse Sinterklaasviering, waarop wij weer vele van onze ,jongere jeugdleden met 
hun ouders mochten begroeten.  
Daarna volgden de drukke Kerstdagen met voor Ons op 2e Kerstdag de rally en daarop volgend het diner-dansant. Dit jaar 
zijn wij afgeweken van de warme maaltijd. Het leek ons financieel aantrekkelijker om een koude schotel te organiseren 
(geserveerd door een onzer adverteerders, restaurant lNWI).  Naar de reakties te oordelen is dit bij de meeste mensen goed 
in de smaak gevallen. De Nieuwjaarsreceptie werd opnieuw door vele mensen bezocht. Onder het genot van een drankje en 
een hapje plus daarbij de uitstekende muziek van de altijd voor ons klaar staande diskotheek Zaratustra kunnen wij 
terugblikken op een geslaagde middag.   
Het nieuwe jaar was weer begonnen, doch voor de KAKA was dit een reden om een aantal weken rust in te lassen. Dit 
vanwege het feit, dat wij het niet verantwoord vonden om de mensen na zo'n drukke maand te overvoeren met festiviteiten.  
Begin maart zijn wij het 2e gedeelte van het seizoen voor onze senioren en oudere jeugdleden begonnen met een 
fondueavond. Door uitstekende medewerking van Mw v.d. Hoek was deze avond tot in de puntjes verzorgd en opnieuw 
bijzonder geslaagd te noemen. Als afsluiting van het seizoen werden wij belast met het organiseren van de jaarlijkse 
medewerkersavond. Gekozen werd voor een zgn.'franse' avond. Met medewerking van Melkinrlichting Duindigt konden wij 
een goede franse kaasschotel serveren, die uitstekend in de smaak viel.  
Dit waren onze belangrijkste aktiviteiten van het seizoen. Mocht U denken, dat daaruit al onze werkzaamheden bestonden, 
dan zit U fout. Vele kleinere aktiviteiten werden georganiseerd, vooral voor onze jeugdleden.  
Wij begonnen voor onze junioren met de zo langzamerhand  in het slop rakende Disco-avond. Wat wij al vermoed hadden, 
bleek realiteit te worden. Het werd de enige avond, waarvan wij ronduit kunnen stellen, dat het een flop was. De opkomst was 
minimaal, ca 20 mensen (overwegend van het mannelijk geslacht). Op deze basis vonden wij het niet verantwoord door te 
gaan met deze avonden. Wij raden de volgende KAKA dan ook aan erg voorzichtig te zijn met het organiseren van dergelijke 
avonden, of ze anders op een andere leest te schoeien.  
Wat dit jaar een duidelijk pluspunt is geweest, zijn de filmavonden voor onze jeugdleden. Deze waren zonder uitzondering 
bijzonder goed bezocht. Het lijkt ons raadzaam het komende seizoen deze avonden in een grotere frequentie te organiseren. 
Misschien kunnen wij naar een vaste filmavond toe (1x per maand). 
Wat het karnaval betreft, kunnen wij stellen, dat de sfeer in deze vereniging zich niet zo leent voor een dergelijke avond voor 
onze seniorleden. Voor de jeugd echter hadden wij opnieuw een karnavalsavond georganiseerd, die redelijk goed bezocht 
werd.   
Het klaverjassen was zowel met Kerst als met Pasen bijzonder goed bezocht. Gemiddeld konden wij  rekenen op 26 koppels 
per avond.  
Terugblikkend op een waterig seizoen 1978-79 dachten wij als KAKA te kunnen stellen, dat het een redelijk goed seizoen 
geweest is, ook wat betreft het feestgebeuren. Echter voor de bij u als bestuur reeds bekende redenen hebben wij in zijn 
geheel onze functie neergelegd. Wij hopen, dat U hiervoor begrip zult opbrengen. Natuurlijk zullen de meesten van ons zich 
nog wel op organisatorisch gebied met de vereniging bezig blijven houden, alleen het KAKA-werk laten wij nu over aan 
anderen.  
Voor raad of eventueel medewerking kunnen zij echter best nog wel eens bij ons terecht.  
 
Namens de KAKA,  
Willem v.d. Linden.  
 
 
JAARVERSLAG VAN DE JEUGDCOMMISSIE 1978-79  
Met Ton ’s-Gravendijk en Frans v.d.Berg als vervangers voor de scheidende JUKO-leden Martin Reuver en Wim v.d. Linden 
en daarbij Wil Heynen als materiaalman, heeft de JUKO dit ,jaar een volledige bezetting gehad. De voltallige samenstelling 
was:  
Gerard Duivesteyn: A-klassers en vertegenwoordiger in het bestuur  
Frans v.d.Berg:  B-klassers  
Ton' s-Gravendijk:  C-klassers 
Rob Bom:  pupillen, welpen en miniwelpen  
Peter Perreyn:   idem  
Wil Heynen:   idem en materiaal 
Paul v.d.Steen:   sekretaris  



Gebleken is, dat een bezetting van 7 man hard nodig is. Vooral op zaterdagochtend, wanneer onze "kleintjes" spelen, is het 
een drukte van jewelste. De ontvangst van tegenpartijen en  ‘s-middags van scheidsrechters, ging nogal eens de mist in. Voor 
het nieuwe seizoen zal dit punt onze speciale aandacht moeten krijgen.  
 
ELFTALLEN  
Dit seizoen begonnen wij met 18 elftallen, t.w. 3 A, 3 B, 5 C, 2 pupillen, 2 welpen en 3 miniwelpen. Vooral in de eerste 
maanden was de ledenaanwas vrij groot, zodat al snel een 4e A, een 3e pupillen, een 3e welpen en een 4e miniwelpen elftal 
ingedeeld konden worden. Dit bracht ons totaal op 22 elftallen. 4 Meer dan vorig seizoen. Ook aan het einde van het seizoen 
konden wij weer meerdere jonge jongens als LENS-lid verwelkomen. Voorzichtig kunnen wij konkluderen, dat de buurt LENS 
weer weet te vinden.  
 
TRAININGEN  
De volgende trainers zijn het afgelopen jaar met onze jeugd bezig geweest:  
A-selektie   Hans Zoun  
B-selektie    Hans Zoun  
C~selektie    Dhr. E.Roos/Paul v.d. Steen  
Pupillenselektie   Aad de Pagter/Wil Heynen  
Welpenselektie    Aad de Pagter/Ton 's-Gravendijk  
Niet geselekteerde B-klassers  Martin Reuver/Wim v.d. Linden  
Niet geselekteerde C-klassers  Martin Reuver/Wim v.d. Linden  
Woensdagmiddagklub   Paul v.d.Steen/BertieBoogaard/Fons de Jong/Ronald Bergenhenegouwenen/Ronald v.d.Hoek  
 
Op de helft van het seizoen bleek de heer Roos wegens omstandigheden niet meer in staat om de C-selektie te trainen. 
Gelukkig kon Paul v.d. Steen, die al leider van C1 was, de training overnemen.  
Bij de pupillen- en welpenselektie hebben wij een hele tijd in een vervelende situatie gezeten door plotseling overwerk van 
Aad de Pagter. Gelukkig namen Wil Heynen en Ton 's-Gravendijk deze trainingen over. Ldeaal was deze situatie niet. Vooral 
de kwalitatief en mentaal zwakke pupillengroep bleef qua prestatie en trainingsbezoek ver onder de maat. De training van de 
niet-geselekteerde B- en C-klassers alsmede de woensdagmiddagklub draaiden aanvankelijk erg goed. Tot en met half 
november was de opkomst uitstekend. Door de slechte weersomstandigheden van maar liefst drie maanden verwaterde de 
opkomst. Zelfs toen de velden weer goed waren, was de animo er niet meer in te krijgen. De keeperstraining van Wim v.d.  
Linden en Martin Reuver is goed in de smaak gevallen bij de keepers. De woensdagmiddagclub blijft toch een probleem. Om 
geschikte mensen te vinden, die echt iedere woensdagmiddag vrij zijn en die onze jeugd verantwoord bezig willen en kunnen 
houden, is en blijft een probleem, dat zeker aandacht verdient. Misschien moeten wij naar een andere opzet van de 
woensdagmiddag toe, waarbij elk uur een aparte groep getraind wordt. Hierdoor zijn minder trainers nodig. Het beschikbaar 
zijn van de sportzaal in de Marterrade is een goede opIossing geweest. Naast de woensdagmiddagklub hebben ook de 
juniorenselekties tijdens de slechte periode gebruik van de zaal gemaakt. Voor het nieuwe seizoen zullen wij weer beslag 
proberen te leggen op deze zaal. Misschien voor alle groepen. Een eigen sporthal zou natuurlijk helemaal ideaal zijn.  
 
KOMPETITIERESULTATEN  
Door de slechte weersomstandigheden heeft alleen ons hoogste A-elftal de kompetitie uitgespeeld. Dit omdat hier sprake was 
van een versterkte degradatie. De laatste 6 klubs, degradeerden naar de A-1 klasse. Ons A-elftal is na een zeer slechte start  
(1 punt uit 6 wedstrijden) goed teruggekomen. De laatste 16 wedstrijden bleef het zelfs ongeslagen. Met 29 punten uit 22 
wedstrijden eindigde ons A1 op een derde plaats.  
Voor de overige elftallen werd de kompetitie afgebroken. Jammer, want de volgende juniorenelftallen stonden er goed voor in 
de race om het kampioenschap: A2. A3, A4, B2, C1 en C4. Hiervan waren A2 en C1 praktisch al kampioen. Volgend jaar 
hopen wij enkele kampioenen te mogen begroeten.  
 
TOERNOOIEN.  
Evenals het seizoen, verregenden in eerste instantie ook enkele toernooien, zoals het A1-Utopiatoernooi en het 
welpentoernooi. Gelukkig hadden wij nog enkele reservedata over, zodat deze 2 toernooien toch gespeeld konden worden. 
Wel moet gezegd worden, dat het A1 toernooi onder erbarmelijke regenbuien verspeeld werd. Ons A1 werd de trotse winnaar.  
Het welpentoernooi kon alleen doorgaan met medewerking van BMT, welke vereniging 1 veld beschikbaar stelde. Hierdoor 
konden alle thuistoernooien doorgaan, wat niet van de uittoernooien gezegd kon worden., Menig toernooi werd niet verspeeld. 
Jammer was het, dat de sportdag niet door kon gaan, evenals een eventueel te plannen leiderstoernooi. Maar er waren echt 
geen data meer vrij. Wel voor het cocktailtoernooi. Ondanks het late tijdstip was toch bijna iedereen aanwezig, zodat het een 
geslaagde dag werd.  
 
BUITENLANDSE REIS  
Ook Duitslahd werd weer bezocht. Dit jaar was alles uitstekend naar de zin. Het voetbalprogramma was goed verzorgd. De 
'jeugdherberg lag uitstekend. De oudere jongens konden ‘s-avonds zo naar een “tentje” lopen, waar ze konden biljarten, 
flipperen en zelfs kegelen. De jongere jongens konden lekker ravotten in de bossen, die achter de jeugdherberg lagen. 
Verveling  kende deze trip dan ook niet.  
 
JEUGDPLAN NEDERLAND 
Ook dit jaar speelden weer meerdere LENSers mee in de Haagse jeugdselekties, t.w. 
René van Loon (senioren 2) 
Ricky Tjin Asjope (A1) 
Richard v.d.Hoek (A1)  
Yerrel  Tdlohreg (C1) en  
Berry Heemskerk (C1). 



De laatste 2. speelden ook mee in een driedaags toernooi in Parijs en gaan in juli. nog enkele dagen naar Zeist, evenals Ricky 
en Richard om zich eventueel te plaatsen voor de districtselftallen.  
 
KONTART MET OUDERS  
Voor het eerst dit seizoen hebben wij 2 officiele ouderaonden georganiseerd met het doel de kontakten met de ouders van 
onze jeugdleden te verbeteren.  
De eerste avond voor de ouders van onze selektiespelers in de junioren was zonder meer een sukses. Voor deze avond was 
dhr. Ben Peeters uitgenodigd, maar door familieomstandigheden moest hij op het laatste moment afzeggen. De opkomst was 
erg goed. De tweede avond was bestemd voor de ouders van onze ,jongste jeugdleden. Voor de avond was dhr. Plooy 
uitgenodigd. SIechts een enkeling (5) verscheen. Ook op een kleine enquete met enkele vragen over de geringe  
belangstelling werd zo goed als niet gereageerd. Hieruit konkluderen wij, dat deze groep van ouders weinig problemen heeft 
met onze aanpak. Op zich is dat een goed teken, maar toch zouden wij meer kontakten willen hebben met deze belangrijke 
groep. Ouders. 
 
ANDERE AKTIVITEITEN  
Dit seizoen werd duidelijk beïnvloed door de lange periode van afkeuringen. De Juko heeft alles in het werk gesteld om het 
verenigingsleven zoveel mogelijk in stand te houden, maar de reakties waren, op enkele ativiteiten na, bijzonder matig. Wel 
kunnen wij terugzien op de unieke schaatswedstrijden op het tweede veld en de pannekoekenmiddag. Toch geloven wij dar 
meer jongens bij zulke aktiviteiten betrokken moeten zijn. Hier is natuurlijk een belangrijke taak voor de leiders weggelegd.  
 
ESCAMP-AKTIVITEITEN  
Na het geslaagde gemeenschappelijke miniwelpentoernooi van vorig seizoen besloten de Escampverenigingen om dit 
seizoen ook buiten het voetbalgebeuren om gezamenlijk aktiviteiten te organiseren.  
In de loop van het seizoen bleek niet iedere vereniging even enthousiast te zijn. Bij onze leden was de animo redelijk. De tafel 
tenniskompetitie voor B-klassers vond in ons klubgebouw plaats. Het lijkt ons erg zinnig om dit gezamenlijk organiseren voort 
te zetten en zelfs uit ,te breiden.  
 
SLOT  
Langs deze weg willen wij leiders, trainers, ouders, scheidsrechters en verder alle andere medewerkers danken voor hetgeen 
zij het afgelopen seizoen voor ons gedaan hebben. Zonder jullie was alles een stuk minder geweest, zo niet onmogelijk. 
Hartelijk bedankt en laten wij hopen, dat wij in het nieuwe seizoen weer een beroep op jullie kunnen doen.  
 
Namens de JUKO  
Paul v.d.Steen, sekretaris.  
 
VERSLAG FINANCIEEL KONTROLE ORGAAN 1978-79 
 
Met betrekking tot het seizoen 1978-79 zijn door ons twee kontroles ingesteld.  
Deze kontroles hebben ons geen aanleiding gegeven tot op- of aanmerkingen ten aanzien van de boekhouding over dit 
seizoen.  
De door de heer Jan Hop opgestelde balans en resultatenrekening hebben wij met hem besproken. Ook hierop hebben vrij 
verder geen op- of aanmerkingen.  
Zoals statutair is vastgesteld dient een lid van het F.K.O. met ingang van het nieuwe seizoen vervangen te worden. Als 
vervanger voor het aftredende lid Hans Bertens dragen wij Peter Perreijn als nieuw lid voor.  
 
Peter de Jongh  
Jos Keetman  
Hans Bertens  
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